
 

Protokół III/2024 

z obrad III Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 17 czerwca 2024 roku, która odbyła się w Sali 

Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 12 00 

 

Skład Rady – 15  

Obecnych według listy obecności – 14  

Nieobecni: Paweł Rosiński  

                    

 

Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pan Marcin 

Gręda – Zastępca Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne, Pani Jadwiga Gutowska –

Kierownik GOPS w Sadownem, Pan Janusz Chaber – Kierownik ZGK w Sadownem, Pani Ewa 

Piórkowska - Dyrektor GOK, Pani Małgorzata Zyśk – Radna Powiatu Węgrowskiego.  

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy przywitał wszystkich zebranych, rozpoczął 

obrady III Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdzono quorum. Poprosił 

radnych o zalogowanie się do systemu. 

 



 

 

 



Do punktu drugiego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Każdy z Państwa otrzymał porządek obrad. Czy ktoś z Państwa wnosi 

zmiany do porządku obrad? 

Pan Waldemar Cyran - Chciałbym wprowadzić do porządku obrad sesji projekt uchwał, pierwsza                

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości Zalesie, chodzi                    

o zamianę gruntów pod drogę i druga w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy 

Sadowne.  

Pan Tomasz Szymanik – Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały                       

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości Zalesie?                          

 

 



 

 

 



Pan Tomasz Szymanik – Druga proponowana uchwała jest uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Wójta Gminy Sadowne. Kto z Państwa jest za wprowadzeniem uchwały do porządku obrad?  

                       

 

 



Pan Tomasz Szymanik – Proponuję nowy porządek obrad. Proponuje, aby w punkcie 6 podjęcie 

uchwał jako punkt b) wprowadzić uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w miejscowości Zalesie a jako punkt c) uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Wójta Gminy Sadowne. 

 

 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja z działalności Wójta w okresie między Sesjami. 

4. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Sadowne za rok 2023. 

a) przedstawienie przez Wójta Raportu o stanie Gminy Sadowne za 2023 rok; 

b) debata nad raportem; 

c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Sadowne. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Sadowne za 2023 rok. 

a) odczytanie opinii RIO w Warszawie z dnia 26 kwietnia o wykonaniu budżetu Gminy                  

za 2023 rok; 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok; 

c) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Sadowne; 

d) odczytanie opinii RIO w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2023 rok; 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu                        

za 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Sadowne, którzy uczestniczyli                               

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach; 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości 

Zalesie 

c) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Sadowne 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2024-

2035; 

e) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2024 rok.  

7. Sprawy różne – zapytania i wolne wnioski oraz odpowiedzi.  

8. Przyjęcie protokołu z obrad z II Sesji Rady Gminy.  

Zamknięcie obrad.    

 

 



 
 

 

 



Do punktu trzeciego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Zanim głos zbierze Pan Wójt o głos prosił Pan sołtys, proszę.   

Pn Marek Zasłona – Jako organizatorzy obchodów 600 lecia w Rażnach chcielibyśmy serdecznie 

zaprosić na tą imprezę 30 czerwca na godzinę 12.00. Serdecznie zapraszam wraz z Przewodniczącą 

Koła Gospodyń. Liczymy na to, że spotkamy się w dość szerokim gronie.  

Pan Tomasz Szymanik – Dziękujemy za zaproszenie, postaramy się dotrzeć.  Panie Wójcie, oddaje 

Panu głos.  

Pan Waldemar Cyran – Jestem z Panem sołtysem w stałym kontakcie i wiem jak solidnie 

przygotowujecie się do tego wydarzenia. Myślę, że wszyscy powinniśmy się stawić na tak wielkie 

wydarzenie. Rażny maja piękną historię i myślę, że należało by sobie o niej przypomnieć. Wracając 

do tego co wydarzyło się między sesjami:  

17 maja ogłosiliśmy postępowanie przetargowe na „Modernizację infrastruktury oświetleniowej na 

terenie gminy Sadowne”. Była to kontynuacja i realizacja wniosku, który złożyliśmy z programu 

„Rozświetlamy Polskę” Zostaną zamontowane 293 lampy energooszczędne z możliwością sterowania 

mniejszego zużycia energii. Do postępowania przystąpiło 15 firm. Najkorzystniejszą ofertę złożyła 

firma ELMAT Krzysztof Żak z Sokołowa Podlaskiego. Wartość oferty wynosi 171 533,92 zł, z czego 

137 227,14 zł stanowi dofinansowanie z programu Polski Ład „Rozświetlamy Polskę”.   

17 maja 2024 r. dokonaliśmy odbioru zadania pn. „Remont świetlicy wiejskiej w Sokółce”. Zadanie 

obejmowało: demontaż boazerii drewnianej, wyłożenie ścian płytami, gruntowanie i malowanie ścian, 

wykonanie tynków, ocieplenie sufitu, wykonanie sufitu podwieszanego, wymianę instalacji 

elektrycznej, wraz z oświetleniem, wykonanie wentylacji. Wartość zadania wyniosła 34 999,11 zł,               

z czego 15 000,00zł stanowi dofinansowanie ze środków Samorządu Województwa Mazowieckiego        

w ramach Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw 2024 – Mazowsze dla sołectw 2024.    

23 maja 2024 r. złożyliśmy wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                            

o dofinansowanie „Modernizacja oświetlenia na terenie gminy Sadowne poprzez montaż urządzeń do 

inteligentnego sterowania oświetleniem”. Szacujemy, że będzie to około 200 szt. urządzeń, ale 

maksymalnie możemy o kwotę 125 000,00 zł.  

3 czerwca 2024 r. ogłosiliśmy postepowanie dotyczące organizacji 4-dniowej wycieczki w Bieszczady  

w ramach projektu „Aktywny, sprawny i ciekawy świata senior gminy Sadowne” realizowanego                    

w ramach Samorządowego Instrumentu Wsparcia Inicjatyw Rad Seniorów. Wycieczkę zaplanowano 

w dniach od 9 do 12 sierpnia 2024 r. Zgodnie z założeniami projektu udział w wycieczce weźmie 45 

osób w wieku senioralnym. Pierwszeństwo będą mieli członkowie Sadowieńskiej Rady Seniorów                   

i Sadoweńskiego Klubu Seniora, którzy systematycznie uczestniczą w innych działaniach 

realizowanych w ramach projektu. Otwarcie ofert nastąpiło 12 czerwca. Ofertę złożyło 13 

wykonawców. Najkorzystniejszą okazała się firma „Podróżniczek” Organizator Turystyki 

Przyrodniczej Józef Szok z Łomży.  Wartość oferty wynosi 38 925 zł. Dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego.       

11 czerwca 2024 r. podpisaliśmy umowę o powierzenie grantu Cyberbezpieczny Samorząd. Wartość 

umowy opiewa na kwotę 455 516, 96 zł. Projekt finansowany w 100 % w ramach Funduszy 

Europejskich na Rozwój Cyfrowy 2021-2027. Celem projektu jest zwiększenie poziomu 

bezpieczeństwa informacji jednostek samorządu terytorialnego poprzez wzmacnianie odporności oraz 

zdolności do skutecznego zapobiegania i reagowania na incydenty w systemach informacyjnych.     



14 czerwca odbyły się dwa konkursy odnośnie wyłonienia dyrektorów w naszych placówkach 

oświatowych. Pierwszy konkurs Szkoła Podstawowa w Sadownem. Było dwie kandydatki. Konkurs 

wyłonił dyrektora na kolejne pięć lat, pozostała nią wcześniejsza Pani dyrektor Pani Małgorzata 

Koroś. W placówce szkolonej w Grabinach była jedna kandydatka Pani Marzena Kornacka, 

nauczycielka ze szkoły w Grabinach pracująca od 2017 roku, która konkurs wygrała. Życzymy 

sukcesów i dobrej pracy w placówkach. Dziękuję.  

 

Do punktu czwartego porządku obrad: 

 

a) przedstawienie przez Wójta Raportu o stanie Gminy Sadowne za 2023 rok; 

Przerwa techniczna. 

Pan Waldemar Cyran przedstawił raport o stanie Gminy Sadowne za 2023 rok. Prezentacja 

multimedialna.  

Pan Waldemar Cyran podziękował za uwagę.  

Przerwa techniczna. 

b) debata nad raportem; 

Pan Tomasz Szymanik – Otwieram dyskusję.  

Pani Irena Dębkowska – Cieszę się, że udało nam się pozyskać w ubiegłym roku przeogromne środki 

dzięki czemu zostało zrealizowanych wiele inwestycji. Chciałam zapytać o taką rzecz, mamy 

problemy ze ściąganiem podatków w ubiegłym roku nie udało się ściągnąć około 103 000,00 zł. 

Chciałam zapytać kto najczęściej nie płaci podatków i skąd się biorą te duże zaległości? Ponadto 

wśród banków, z których bierzemy pożyczki a mamy różne banki, chciałam zapytać nasz bank                 

w Węgrowie oddział w Sadownem jest najdroższym bankiem? Bo z tego banku mamy tylko jeden 

kredyt.  

Pani Anna Rukat – Jeśli chodzi o kredyt każdorazowo jest ogłaszany przetarg i z banków które 

zgłoszą do przetargów wybieramy bank najtańszy i faktycznie do tej pory tak było, że nasz bank był 

dość drogi. Jeśli chodzi o podatki największą zaległość mamy w sylikatach, one są w tej chwili                    

w stanie upadłości.    

Pan Tomasz Szymanik – Jeżeli chodzi o zadłużenie odnośnie ściągalności to chyba są, jeżeli chodzi                

o gospodarkę odpadami komunalnymi.    

Pani Anna Rukat - Tak, dokładka co w było w tamtym roku zebrane to około 200 000,00 zł. Jest 

trochę tych zaległości.  

Pan Waldemar Cyran – Prowadzone są postepowania komornicze, za nikogo nie spłacimy tych 

należności.  

Pan Tomasz Szymanik – Podobnie jak z funduszem alimentacyjnym, też mamy zaległości, na które 

mamy niewielki wpływ. Czy są jeszcze jakieś pytania co do raportu?  

Pan Waldemar Cyran – Szanowni Państwo, raport jest zbiorem tego co realizowaliśmy przez rok 

2023. Co sesja składam Państwu informację z realizacji zadań między sesjami, większość rady 



kontynuuje kolejną kadencję i rozumiem ze dlatego tej debaty nad raportem niema. Dziś pozyskanych 

środków na realizację na jeden rok jest ponad 14 000 000,00 zł. Pamiętam takie czasy, że było 

3 000 000,00 zł łącznie ze środkami pozyskanymi i własnymi. Wszystko przed nami, zobaczymy jak 

będą wyglądały środki do pozyskania do samorządów w nowych naborach, o których na razie jest 

cisza. Podsumowując rok 2023 był to jeden z najlepszych lat, kiedy mogliśmy naprawdę dużo 

pozyskać i zrealizować dużo zadań.  

   

c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Sadowne. 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Pan Waldemar Cyran – Dziękuję wszystkim radnym za oddanie głosu.  

 

Do punktu piątego porządku obrad: 

 

a) odczytanie opinii RIO w Warszawie z dnia 26 kwietnia o wykonaniu budżetu Gminy za 2023 

rok; 

Pan Tomasz Szymanik odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok.  

 

b) podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego za 2023 rok; 

 

  



c) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Sadowne; 

Pan Krzysztof Sych odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej skierowany do RIO w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Sadowne. 

 

d)  odczytanie opinii RIO w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2023 rok; 

Pan Tomasz Szymanik odczytał opinię RIO w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Sadowne za 2023 rok.  

 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

 



 

 

 



Pan Waldemar Cyran – Pan Przewodniczący podziękował za głosowanie, ja dziękuję za piękny wynik.  

 

Do punktu szóstego porządku obrad: 

 

a) uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Sadowne, którzy uczestniczyli w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach; 

Pan Tomasz Szymanik – Na Komisjach przedyskutowaliśmy uchwałę, nie ma zmian co do stawki za 

każdą rozpoczętą godzinę 20 zł, jeżeli chodzi udział w akcji. Jeżeli chodzi o szkolenia, ćwiczenia jest 

10 zł, za każdą rozpoczętą godzinę.     

 

 



 

 



b) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości 

Zalesie; 

Pan Tomasz Szymanik – Jakiś czas temu, zgłosił się do Pana Wójta Pan Adam Samsel o zamianę 

działki nr 3/4, której właścicielem jest Gmina na działkę 417/3, której właścicielem jest Pan Adam 

Samsel. Chodzi tu o drogę, która biegnie praktycznie przez gospodarstwo Pana Adama. Pan Adam 

chciałby zamienić tę drogę na działkę przyległą do jego gospodarstwa. Wszystkie koszty, podziały, 

przepisy, utwardzenie drogi są po stronie Pana Adama.  Do przepisu zostanie sporządzony również 

protokół. Jeżeli chodzi o powierzchnię to jest różnica 0,0004 ha większa jest działka Gminna i Pan 

Adam musi zapłacić różnice 22 zł.  

 



 

  



c) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Sadowne 

Pan Marcin Gręda – Uchwała dotyczy portalu, w którym zamieszone są między innymi nasze mapy. 

Firma skarżąca powołuje się na to, że strona nie ma tzw. walidacji, podaje nam program, który 

sprawdza tą walidację i że nie przechodzi tam walidacji. Po sprawdzenie nawet na Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji włączyliśmy ten program, sprawdziliśmy, czy przechodzi walidację i okazuję się, 

że przechodzi.   W naszym mniemaniu ta skarga wysyłana jest masowo do wszystkich gmin, których 

adresy ta firma posiadła. Uważamy, że skarga jest nie zasadna.  

Pan Tomasz Szymanik odczytał uzasadnienie do w/w uchwały.   

 

 



 

 

 



d) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2024-

2035; 

Pani Anna Rukat – W uchwale budżetowej poprawka po stronie dochodów i wydatków jest o kwotę                   

2 556 972,78 zł, ta poprawka ma przełożenie na uzasadnienie do tej uchwały. Mamy zmniejszenie 

dochodów przede wszystkim w dotacji z Polskiego Ładu na dwie drogi w Krupińskim i jedną                        

w Kołodziążu Rybiu to jest kwota 2 856 294,81 zł. W dziale 754, czyli w strażach pożarnych mamy 

zmniejszenie o 27 078,45 zł z tytułu dotacji na zakup samochodu. W dziale 855 zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 345 206,48 zł z tytułu wzrostu dotacji Maluch plus. Jest to zadanie trzy letnie.                  

W dziale zabytków, kultury i ochrony dziedzictwa narodowego mamy zmniejszenie dotacji                            

o 28 806,00 zł na konserwacje organów kościelnych. Jeśli chodzi o wydatki mamy zmniejszenie             

w drogach o 2 855 600,81 zł. W dziale 754, czyli w ochotniczych stażach pożarnych mamy 

zmniejszenie o 27 078,45 zł. W dziale 855 zwiększenie planu wydatków o Malucha plus o kwotę 345 

206,48 zł i w zabytkach o 26 500,00 zł. W dziale 720   przesunięcia w planie wydatków o tę samą 

kwotę między paragrafami.  W dziale 801 zwiększenie planu wydatków o kwotę 2 000,00 zł, tyle było 

na ostatnią komisję. W piątek dostaliśmy rozpiskę, jeśli chodzi o podział subwencji oświatowej                        

i będzie przesunięcie między rozdziałami o kwotę 703 433,00 zł. Zostały zwiększone środki na 

zadania z niepełnosprawnością a zabrane środki podstawowej działalności, jeśli chodzi o subwencję 

oświatową. Jeśli chodzi o inwestycje to w załączniku macie rozpisane w których inwestycjach mamy 

zmiany. Przed wszystkim przebudowa dróg gminnych na terenie gminy Sadowne tj. Kołodziąż Rybie, 

Krupińskie i w miejscowości Krupińskie. Zmniejszenie, jeśli chodzi o środki o ochotnicze straże 

pożarne o 27 078,00 zł, zmniejszenie dotacji.  Jeśli chodzi o Malucha plus dokładka w inwestycjach 

176 612, 48 zł. Poprawka remont organów w kościele w Sadownem minus 36 500,00 zł. W sumie 

inwestycje poprawiamy o kwotę 2 741 310,78 zł, są one na poziomie 30 283 081,18 zł. Poprawka jest 

jeszcze w załączniku Zakładu Gospodarki Komunalnej dotycząca paragrafu dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego i odpisu na tak zwany fundusz świadczeń socjalny. Ta poprawka wynosi 

2 000,00 zł. Jeśli chodzi o zmiany w WPF dotyczą roku 2024 i są dostosowane do kwot, które są na 

pierwszej stornie uchwały budżetowej, czyli dochody, wydatki, inwestycje. Poprawki z załącznika 

inwestycyjnego w części przedsięwzięć która macie w WPF jest poprawka, jeśli chodzi o budowę                  

3 dróg Kołodziąż Rybie, Krupińskie i Krupińskie. Kredyt zostaje na tym samym poziomie jest to 

kwota 4 000 000,00 zł, spłata 977 000,00 zł. Deficyt pozostaje na tym samym poziomie, który jest od 

ostatniej uchwały budżetowej.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy jakieś pytania co do WPF i do zmian w budżetowej?  

Pani Anna Rukat – Wszystkie inwestycje, które zostały zmniejszone to są inwestycje po przetargach i 

dlatego te kwoty uległy zmianie.  

Pan Krzysztof Filipiak – Pytanie do WPF do załącznika przedsięwzięcia do realizacji. Jaka jest 

procedura dodania przedsięwzięcia?  

Pani Anna Rukat – Procedura dodania przedsięwzięcia odbywa się przeważnie przy projekcie budżetu, 

wtedy mamy usuniecie pewnych przedsięwzięć i dodanie nowych. W trakcie trwania roku 

budżetowego, jeżeli dodajemy nowe przedsięwzięcie to wynika to albo z podpisanych umów w trakcie 

roku budżetowego albo z takiej potrzeby np. składamy wniosek i z tego wniosku wynika, że to 

przedsięwzięcie będzie realizowane dłużej jak jeden rok, wówczas to się znajduje w WPF a nie tylko 

w załączniku inwestycyjnym.  W załączniku inwestycyjnym występuje tylko dany rok.  

Pan Krzysztof Filipiak – Czyli na tym etapie nie możemy sobie założyć, że jakieś przedsięwzięcie 

może być realizowane od 2026 roku do 2029?  



Pani Anna Rukat – Pierwszy rok realizacji przedsięwzięcia to jest ten rok, który jest wpisany                         

w budżecie.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy jeszcze jakieś pytania?  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



e) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2024 rok.  

 

 



Do punktu siódmego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Przechodzimy do punktu siódmego zapytania i wolne wnioski. Czy są jakieś 

pytania?  

Pan Krzysztof Filipiak – Kiedy rozpoczną się wybory na sołtysów? 

Pan Waldemar Cyran – Muszą się odbyć wybory na sołtysów i do rad sołeckich, ale dobrze by było, 

żeby te zebrania połączyć razem przy uchwaleniu funduszu sołeckiego. Jeżeli teraz skupimy się na 

wyborach sołtysa to zaraz będziemy mieli kolejne spotkania pod kątem funduszu sołeckiego.  

Pan Tomasz Szymanik – Myślę ze to jest bardzo dobry pomysł.  

Pan Sławomir Rydzewski – Chciałbym zgłosić uszkodzenie przystanku na terenie Orzełka. Ktoś 

robiąc ogrodzenie zniszczył podbudowę przystanku. Z właścicielem nie można się porozumieć. 

Przystanek stwarza zagrożenie.  

Pan Waldemar Cyran – Podejmiemy wspólnie jakieś kroki.  

Pani Agata Jakubowska – Chciałam spytać co ze słupami, jak robili drogę to zrobiło się rondo koło 

słupa.  

Pan Waldemar Cyran – Cała procedura jest wszczęta. Słupy zostaną przebudowane, ale na dzień 

dzisiejszy firma nie ma jeszcze zgody na przebudowę. Będą przebudowane zgodnie z terminami.   

Pan Krzysztof Filipiak – Odnośnie budowy chodnika w ostatniej części, czy coś się tam zadzieje.  

Pan Waldemar Cyrana – Czekamy na ostatnie decyzje finansowania tego zadania. Kosztorys mam 

zrobiony to jest już ponad 600 000,00 zł.  

Pan Krzysztof Filipiak – A w zakresie garażu coś się zadziało?  

Pan Waldemar Cyran – W tym tygodniu jesteśmy umówieni z projektantem.  

Pan Andrzej Kopacz – Zginął nam znak drogowy, słupek został „uwaga zwierzęta domowe” w stronę 

kolei. Chodzi jeszcze o to, żeby postawić znak „zwierzęta domowe” w moja stronę. I jeszcze dwa 

znaki „uwaga wyjazd straż”.  

Pani Irena Dębkowska – Ilu jest strażaków? 

Pan Andrzej Kopacz - Jedenastu z badaniami.  

Pan Janusz Kibart – Odnośnie chodnika na terenie Sadolesia on się porozsuwał miejscami i druga 

sprawa usuniecie zakrzaczeń wzdłuż rowu.  

Pan Waldemar Cyran – Ostatnio robiłem zdjęcia tego chodnika i pokazywałem Pani Staroście i Panu 

Wicestaroście, prosiłem tez o zaangażowanie się w utrzymanie porządku przy drogach powiatowych.  

Pan Marek Gajewski – Jeśli ktoś będzie zamawiał znaki to jeszcze brakuje na Sojkówku koło 

kapliczki „droga z pierwszeństwem przejazdu”.  

Pani Bożena Rodź – Chciałam skorzystać z obecności Kierownika ZGK i podziękować za szybka 

interwencję i wycięcie krzaków w stronę stacji od Sokółki i poprosić jeszcze o wycięcie od 

Kołodziąża w stronę Rybia przy naszej drodze gminnej.  



Pan Janusz Kibart – Na zakręcie w Sadolesiu jest duży dół na drodze powiatowej.  

Pan Waldemar Kalata – Chodzi mi o drogę gminną Kocielnik -Morzyczyn. Chodzi o wyjazd jadąc od 

strony Morzyczyna skręcając na Kocielnik po lewej stronie jest działka, którą użytkuje prywatna 

osoba. Wyjazd zagraża bezpieczeństwu. Należałby albo zobligować tą Panią do zrobienia porządku na 

tej działce albo postawić lustro na wyjeździe.  

Pani Irena Dębkowska – Panie Wójcie, chciałam zapytać o przebudowę oświetlenia linii energetycznej 

przy mostku na ulicy Strażackiej i ulicy Grzymały. Co się dzieje w tej sprawie? 

Pan Waldemar Cyran – Czekamy na ostateczny kosztorys.  

Pani Teresa Wielgat – Przypomnę, żeby na Podborzu – dzielnicy Zalesia zawisły lampy. Ciągnie się to 

już moją trzecią kadencję.  

Pan Waldemar Cyran – Tak na dobrą sprawę możemy dopiero teraz myśleć nad realizacją tego 

zadania po przebudowie linii energetycznej.  

Pan Tomasz Szymanik – jeszcze ja dwa słowa do Pana Kierownika ZGK. Zwracałem się ostatnio do 

Pana Wójta z prośbą, nie wiem, czy przekazał odnośnie drogi od Agroli w stronę drogi powiatowej. 

Były tam wykaszane pobocza a ta droga została nieskoszona. Firma Agrola jedna stronę przekosiła, 

ale druga strona jest nie skoszona. 

Pan Janusz Chaber – Jak tylko naprawimy nasz ciągnik to zrobimy to.  

Pan Tomasz Szymanik – Druga sprawa, na drodze gminnej od firmy Agrola w stronę Morzyczyna 

zrobiła się wyrwa, przerwała się warstwa utwardzalna. Do rolnika dojeżdża samochód po mleko, 

dziura jest już duża, próbuje to omijać, droga się rozjeżdża w prywatne grunty. Podejrzewam, że zaraz 

będzie sugestia, że jeździmy komuś po prywatnym gruncie. Według mnie trzeba tam odbudować 

utwardzenie.  

Pan Waldemar Cyran – Miał bym prośbę do Zakładu gospodarki Komunalnej, żeby tam podjechać                  

i zobaczyć.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy jeszcze jakieś pytania? 

Pani Ewa Piórkowska – Korzystając z okazji chciałabym zaprosić na drugą część obchodów 600lecia 

Rażen, taką imprezę towarzyszącą. Chciałbym zaprosić na piknik rodzinny, który będzie tego samego 

dnia w tym samym miejscu. Chciałaby jeszcze skorzystać z okazji i zaprosić na imprezy, które 

planujemy w wakacje. Piknik rodzinny 30 czerwca potem bieg Grzymały 10 km 7 lipca, potem 13 

lipca Dni Sadownego zwanym Festynem Wakacyjnym. W sierpniu planujemy 10 jubileuszowe Retro 

Moto Show 4 sierpnia, 15 sierpnia Dożynki, Nadbużańska Szóstka 25 sierpnia. Bardzo serdecznie 

zapraszam.  

Pan Tomasz Szymanik – Jeszcze jakieś pytania? 

Pani Beata Rostek – Czy jest jakaś procedura, żeby przypilić mieszkańca, żeby uprzątnąć opustoszałe 

siedlisko? Czy czekać aż to się zawali na drogę? 

Pan Waldemar Cyran – To jest teren prywatny. Trzeba by było wystosować pismo do właściciela z 

prośbą o uporządkowanie. Sprawdzimy kto jest właścicielem.  

Pan Tomasz Szymanik – Zamykamy punkt siódmy.  

 



Do punktu ósmego porządku obrad: 

 

Przyjęcie protokołu z obrad z II Sesji Rady Gminy.  

 

 

 

 

  



Do punktu dziewiątego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Zamykam obrady III Sesję Rady Gminy Sadowne. Dziękuje Państwu                           

za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Stefaniak                                                                             Tomasz Szymanik 

 


